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                                                                              REFERAT 

     STYREMØTE 2023/5 NMLK 

Møtetid 14.08.2023 KL. 19:00   

Møtested Teams 

Innkalte 

Oppmøte 

Styret, Redaktør Fuglehunden, kasserer 
Kristin Ruud Alvseike, Frode Haugli, Martine Rudi Teige, Stig Hovland, , 
Ingrid Larsen, Lena M. Fjærem Lemstad, Hilde Balke, Amund Lundqvist 
Jan Teigen, Kirsti Danielsen, Monica Johansen, Harald Bruflot, Nils Roar 
Sælthun  

 

56/23 Godkjenning av innkalling 

Saksbeskrivelse • Valg av referent, Nils Roar 

• Er møtet beslutningsdyktig? Ja 
• Sak om avlsplaner fra NKK 

 

57/23 Referat fra forrige styremøte 

Saksbeskrivelse • 14.06.2023  
- endelig godkjenning av referat: Rydde vekk kommentarer i pdf, 
ellers godkjent 

Hengesaker: 
• Premier (Utstillingsrådet) kjøper kopper uten premiegrad 

(Hilde), oppdater lagerbeholdning (Nils Roar) 
• Utarbeidelse av beskrivelse av oppgaver som ligger rådene 
• Ny vandrepokal fullkombinert – vanskelig å få fatt i 

akseptabel pokal. Snakke med egne medlemmer som kan 
lage premieprodukt. Publisere resultater i neste fuglehunden 
(Harald) 

  

58/23 Oppdatert avlssystem 

Saksbeskrivelse • Harald har snakket med NKK om systemleverandører – ingen 

klare svar så langt.  

• Eirik organiserer avlsrådene til å se nærmere på forslagene 

tilavlskriterier. 

• Vi går ikke aktivt ut nå og ber om innspill. Det har vi gjort i flere 

runder, nesten uten noe respons. Er alltid åpent for å spille inn, 

og det blir flere prosesser fremover. Harald holder RU informert. 

 

59/23 Jaktrådet 

Saksbeskrivelse • Malungen gikk flott, 6 dommere og 75 hunder 

• Budor – Eva har full kontroll 

• Stange – det meste på plass 

• Lierne høyfjell – Hans Ole Ingulfsvann har kontroll 
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• Lavland – Benth mener det kan bli muligheter for trening i 
Trøndelag. 

• Diskusjon om å arrangemere lavlandsprøve/-samling i Sverige og 
Danmark. .  

• Trening føring i skog – DK Asker/Bærum jobber med å få til et 
opplegg. Jan følger opp med de andre DKene.  

• Klubbmesterskap lavland utgår også i år. Diskusjon om 
alternativer, for eksempel arrangere det i Sverige eller Danmark 
(Kragborg jakthundesenter ved Hirtshals og Särna ble nevnt), evt 
koble det til vintersamling høgfjell. Enighet om at det er viktigere 
å få til flere treningssamlinger med instruktør. 

• Webinar: Ada, Martine om skadebehandling. Skogfuglprøver 
trening og føring. 

 

60/23 Avlsråd Grosser  

Saksbeskrivelse • Søknad om paring avslått pga for gammel tispe. 

 

61/23 Avlsråd Kleiner  

Saksbeskrivelse • Nordisk mesterskap i Finland – opprinnelig lag stiller. 

• Saken om valp med EU er håndtert. Godt samarbeid med eier og 
oppdretter. 

• Websidene – forslag nesten klart for oversending til styret. 
Samkjører med avlsråd grosser. 

• Årets hund utstilling: Det er problemer med å få ut samlelister fra 
utstillinger 
Avlsrådet tar en runde på sitt neste møte om dette og alternative 

løsninger. Et alternativ kan være å lage et google-skjema for 

innrapportering. 

• Kritikker, det fleste er hos Hans Ole – vi har person som kan 

gjennomføre dette greit. 

 

62/23 Utstillingsrådet  

Saksbeskrivelse • Sommersamling 15-16. juni. Søkt FKF om spesialutstillinga. John 

Smedbakken dommer. 

• Innspill om offentlig apportprøve på sommersamlinga. Etter 

diskusjon – ikke aktuelt med full apportprøve. Neppe mulig å 

begrense til våre raser (og medlemmer), og vi har ikke tid eller 

kapasitet til å kjøre full prøve.  

• Fint om vi kan få til tilbud om vanntrening, trening med 

støkkmaskin osv. 

• Fikk ikke til å stille på de nordiske jakt- og fiskedagene, Elverum i 

år, men satser på det fremover. Enighet om at det er et bedre 

arrangement å delta på for oss enn Camp villmark. 

 

63/23 Våre instruktører 
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Saksbeskrivelse • Status instruktørliste (Stig): Har sendt over liste over de som ikke 

er instruktør lenger. Trøblete med å få tilbake underskrevet 

kontrakt. Frode sjekker ut avtale mellom NMLK og Visma om 

elektronisk signering. Harald og Stig setter opp skjema for 

fornyet avtale. 

• P.t. 20 instruktører 

• Henvendelse om deltakelse i fase 2-kurs. Anbefalimg fra klubben. 

Harald skriver. Lage standardskjema? 

 

64/23 Dkene 

Saksbeskrivelse • Møte i september. 

• Daniel Kvammen ny DK vest. Han overtar etter Jarl Vidar 

Andersen. 

• Oppdatering av kontaktinfo for Dkene, både i FH, på fb og på nett 

(Ingrid, Kristi og Jan). 

• Veileder om søknad og budsjettmal – Jan, Kristin, Harald og 

Frode ferdigstiller. 

 

65/23 FKF og NKK 

Saksbeskrivelse • Nye prosedyrer for ettersøkshund. For registrerte hunder og 
prøver er hovedendringen at det ikke blir nødvendig med eget 
papirskjema for ettersøkshund som fører må bringe rundt til 
prøvedommere for underskrift. 

 

67/23 Fuglehunden og sosiale media 

Saksbeskrivelse • Frist 20. sept (Budor og Stange har utsatt frit til 25. sept). Avlsråd 

Grosser har leder. 

• Årets fullkombinerthund på fellessidene. (Harald sender til Siri og 

Ingrid). 

• Referat frå Budor (Eva), Stange(Amund). Lukket prøve Lierne( 

Hans Ole). Lena om arrangementene med  Hundskolan Vision 

• Resultater – Skjønnsomt utval fra resultatsida på fb.  

 

68/23 Innkomne saker/ post 

Saksbeskrivelse • Før sommeren sendte NKK ut spørreskjema om raseklubbenes 

avlsarbeid med svarfrist 30. september. Vi fikk ikke dette – 

purring kom 14. aug. Har bedt om ny invitasjon. Den er nå 

kommet og videresendt til avlsrådene. 

 

69/23 Eventuelt, inkl. neste møte 

Saksbeskrivelse Forslag om apportprøve på høyfjell. Det gir full oversikt over hundens 

arbeid, særlig på slepespor. 

Neste møte: 10. oktober 
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Avsluttet 21:30 


